

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱
Certification for Video/Film 實務操作認證

當期課號	2239	Course Number	2239
授課教師	許維哲	Instructor	HSU,WEI CHE
中文課名	實務操作認證	Course Name	Certification for Video/Film
開課單位	傳播藝術系(四日)–A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	<p>教學目標：</p> <p>1. (知識)以講課與示範的方式讓所有要使用系上影視器材的學生，學習對系上器材有正確與安全操作的知識。</p> <p>2. (技能)讓學生在本課程中學習電影攝影、電視攝影、燈光器材正確的操作與使用技能，利用課餘時間勤加練習，加強本職學能以通過本課程認證目的。</p> <p>3. (態度)茲因本系影視器材昂貴，使用比例高，為讓本系器材達到讓全系學生長時期使用，必須讓學生通過此課程的認證，確保學生擁有正確使用本系影視器材應具備的知識、技能與態度。</p>	Objectives	<p>1. Understand how to use film and video equipment in safe, correct ways (knowledge) 2. Demonstrate the skills of film photography, television photography, and lighting; pass tests and gain certificates by practicing with film and video equipment in free time (skills) 3. Develop knowledge, skills, and good manners with respect to film and video equipment (The film and television equipment in our department is very expensive and the proportion of its use is high. This class guarantees its safe and correct use) (development)</p>
教材	<p>電視攝錄影實務 / 陳清河 合記出版社</p> <p>Digital video camerawork / Oxford : Focal Press</p>	Teaching Materials	<p>電視攝錄影實務 / 陳清河 合記出版社</p> <p>Digital video camerawork / Oxford : Focal Press</p>
成績評量方式	<p>學習過程平時考核 70%</p> <p>學習態度30%</p>	Grading	<p>Hands-on Examinations --70%</p> <p>Participation--30%</p>
教師網頁	-		
教學內容	<p>教學目標：</p> <p>1. (知識)以講課與示範的方式讓所有要使用系上影視器材的學生，學習對系上器材有正確與安全操作的知識。</p> <p>2. (技能)讓學生在本課程中學習電影攝影、電視攝影、燈光器材正確的操作與使用技能，利用課餘時間勤加練習，加強本職學能以通過本課程認證目的。</p> <p>3. (態度)茲因本系影視器材昂貴，使用比例高，為讓本系器材達到讓全系學生長時期使用，必須讓學生通過此課程的認證，確保學生擁有正確使用本系影視器材應具備的知識、技能與態度。</p>	Syllabus	<p>1. Understand how to use film and video equipment in safe, correct ways (knowledge) 2. Demonstrate the skills of film photography, television photography, and lighting; pass tests and gain certificates by practicing with film and video equipment in free time (skills) 3. Develop knowledge, skills, and good manners with respect to film and video equipment (The film and television equipment in our department is very expensive and the proportion of its use is high. This class guarantees its safe and correct use) (development)</p>

尊重智慧財產權，請勿非法影印。